
Rada Gminy Piaski 

Komisja Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej 

 

Protokół nr 6/2020 

 

6 Posiedzenie w dniu 14 lutego 2020  

Obrady rozpoczęto 14 lutego 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1.Justyna Grobelna  

2. Dariusz Naskręt  

3. Hanna Powicka  

4. Dagmara Rucińska  

5. Maria Wesołek  

 

Dariusz Naskręt – nieobecny usprawiedliwiony  

 

Zaproszeni goście: 

  

1. Edyta Biernacka – Kierownik CUW w Piaskach 

2. Violetta Kolendowicz – Kierownik GOPS w Piaskach  

3. Sebastian Nowak – Dyrektor GOK w Piaskach, PO Kierownika GBP w Piaskach 

4. Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy 

 

Wiesław Glapka – Wójt Gminy 

Andrzej Konieczny – Sekretarz Gminy 

Tematy posiedzenia:  

1.Zapoznanie się z organizacją imprez sportowo- kulturalnych organizowanych przez gminę, szkoły w okresie 

ferii zimowych 

2. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 

3. Ocena zasobów pomocy Społecznej. Spotkanie z kierownikiem GOPS 

4. Sprawy bieżące. 
 

Ad. 1.Zapoznanie się z organizacją imprez sportowo- kulturalnych organizowanych przez gminę, szkoły w 

okresie ferii zimowych 

W pierwszej kolejności sprawozdanie z organizacji ferii zimowych Gminnego Ośrodka Kultury w Piaskach  i 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Piaskach złożył Dyrektor GOK w Piaskach, Pan Sebastian Nowak.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie sprawozdanie z organizacji imprez sportowo – kulturalnych odbywających się w szkołach złożyła 

Pani Edyta Biernacka – Kierownik CUW w Piaskach.  

Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

Następnie komisja przeprowadziła dyskusję na temat przyznawanych dotacji na realizację w roku 2020  zadań 

publicznych finansowanych z budżetu Gminy Piaski w 2020 roku z zakresu wspierania i upowszechniania 

kultury fizycznej, kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, działalności na rzecz dzieci i 

młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzież przyznawany organizacją pozarządowym.  Podczas dyskusji 

podnoszono kwestie braku zainteresowania ze strony mieszkańców organizowanymi zajęciami. Baku osób, które 

chciałyby się podjąć działaniami. W wyniku dyskusji Radni uznali, iż nalży na komisji wypracować propozycje, 

działania pilotażowe dla dzieci i młodzieży.  

 



Ad. 2. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej złożyła Pani Violetta Kolendowicz, 

kierownik jednostki.  

Poruszono temat ustawy w ramach programu ,,Za życiem” mającym na celu wsparcie rodzin z dzieckiem 

niepełnosprawnym, omówione kwestie formalne  składania wniosków dla niepełnosprawnych, możliwości w 

ramach ustawy a także przeszkody w realizacji wsparcia rodzin niepełnosprawnych w opiece tzw 

,,wytchnieniowej” 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.3. Ocena zasobów pomocy Społecznej. Spotkanie z kierownikiem GOPS 

Kierownik GOPS w Piaskach poinformowała, że ocena zasobów pomocy społecznej jest w przygotowaniu. 

Zgodnie z ustawą przekłada się ją Radzie Gminy do końca marca.  

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że MEN ogłosiło ranking kształcenia zawodowego, podał na jakie 

zawody będzie szczególne zapotrzebowanie. Nie było to uzgodnione ze szkołami branżowymi aby kształcić w 

przyszłości w odpowiednim kierunku.  

Radna Dagmara Rucińska zaproponowała by na  wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy zaprosić 

Stowarzyszenie Promocji i Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich PISOP. Jest to grupa aktywnych ludzi, która 

wspiera działa na rzecz organizacji pozarządowych, współpracuje także z sektorem publicznym i prywatnym, 

wspiera rozwój lokalny. 

Wszyscy obecni wyrazili zgodę.  

Następną sprawę którą poruszyła przewodnicząca komisji to fundusz sołecki. Zasugerowała rozważenie 

przeprowadzenia szkolenia dla Sołtysów,  Radnych  z tematu funduszu sołeckiego, by wszyscy poznali: jakie są 

regulacje prawne, wymogi oraz możliwość przeprowadzenia warsztatów. Zwróciła uwagę, iż szkolenie może 

być przeprowadzone przez Pania Grażynę Jagłos – Dębską , która  jest prezesem Stowarzyszeniu Sołtysów 

Mazowsza 

Sprawą zorganizowania szkolenia na początku czerwca zajmie się Sekretarz Gminy. 

Radna Hanna Powicka zapytała o remont korytarza w budynku przy ul. Dworcowej.  

Wójt poinformował, że remont korytarza jest odłożony w czasie, gdyż wszyscy pracownicy Spółki 

oddelegowani są na ulice Poznańską, gdzie zakładają nowe przyłącza. Dodał, że przy dobrych warunkach 

pogodowych zostanie przez właściciela zlikwidowany ogródek, a ZUK założy trylinkę pod sam budynek i 

zajmie się  rozbiórką szopy przy dzwonnicy.     

Radna Hanna Powicka zapytała -czy zostaną wykonane jakieś czynności alby ul. 27 Grudnia nie była zalewana.   

Wójt odpowiedział, że zostanie pobudowany poprzeczny łapacz, kolektor, który będzie przeprowadzał wodę na 

drugą stronę drogi – przy lesie.  

Przewodnicząca posiedzenia  

Dagmara Rucińska   

Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


